

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Romania, 10 Reasons to Visit Romania :

Tourism in Romania focuses on the country's natural landscapes and history. The pristine charm of Romania is one of the most popular tourist attractions. Besides, Romania has a well-known story: the Dracula! Romania has attracted about 10 million foreign tourists in 2017. The Moldovans are the ones who visited Romania the most. Moreover, Moldova is followed by Hungary, Bulgaria, Ukraine and Germany respectively.

1. Bigar Waterfall :



Bigar Waterfall, flowing from moss covered rocks and stones, infiltrates through mosses and forms a wonderful natural wonder. Furthermore, it is fed by the rich underground water resources of the Anina Mountains.

2. Romanian Tunnel Of Love :



It is located on Romania's old railway with love tunnel. The tunnel has come to life with a natural formation that surrounds green nature.

3. The Moss Swamp :



Romania has not yet been able to advertise this wonderful forest, but thanks to these photographs, a curious mass has also begun to develop. We can also say that this region, which is discovered by real nature lovers, can not be very popular because the image is beautiful, although it is actually a swamp.

4. Bucegi Mountains :



The Bucegi Mountains are located in the center of Romania, south of the city of Brasov. It is found in the South Carpathians of the Carpathian Mountains. The Prahova Valley in the east is important for tourism.

5. Transylvania :



This is a name we often hear about Dracula movies and stories. Transylvania is a place known as the bloodthirsty vampires and the mysterious lands of the wolves at full moonlit nights.

6. The Village Biertan :



Biertan, one of the Seven Saxon villages in Transylvania, central Romania, is protected by UNESCO and is noted for its inherent and centuries-old constructions.

7. Ceahlau Mountain :



Mount Ceahlău is a popular hiking destination in Romania. There are seven main marked tracks built for hikers and tourists. There are entrance fees to visit Ceahlau National Park. The park is monitored by local guards and there is also a mountain rescue service. Camping is possible outside the hike, and skiing is available on the mountain with ski slopes.

8. Maramures :



The Maramures region, which covers the northern and northern western part of Romania, is actually composed of many villages and towns. Moreover, the villagers of Maramures are very famous with their wooden churches and wooden gates. The gates made of wood ornaments can add to them the different meanings when decorating the entrances of the houses. Furthermore, the sun and knotted rope forms on the doors, symbolize life and its continuation.

9. Bran (Dracula) Castle :



Situated between the Bucegi Mountains in the East and the Piatra Craiului Mountains in the West, Bran Castle, also known as Dracula's Castle, is a completely dismal Gothic wonder from the outside.

10. Rock Sculpture of Decebalus :



The 40-meter statue of Decebalus, the king of the dawning, stunned the spectators, near the Romanian city of Orsheva. Moreover, businessman and historian Iosif Constantin Drăgan built the statue, which holds the highest sculpture title in Europe. Furthermore, 12 sculptors worked on it for 10 years. Decebalus means the dawn kings.

TR

Romanya'da Turizm, Romanya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Romanya'da turizm, ülkenin doğal manzaralarına ve tarihine odaklanır. Romanya'nın bozulmamış cazibesi, en popüler turistik yerlerden biridir. Ayrıca Romanya'nın iyi bilinen bir hikayesi var: Drakula! Romanya, 2017 yılında yaklaşık 10 milyon yabancı turist çekti. Romanya'yı en çok Moldovalılar ziyaret etti. Moldova'yı sırasıyla Macaristan, Bulgaristan, Ukrayna ve Almanya takip etmektedir.

1- Bigar Şelalesi :

Yosun kaplı kaya ve taşlardan akan Bigar Şelalesi, yosunların arasına sızarak harika bir doğa harikası oluşturur. Ayrıca Anina Dağları'nın zengin yeraltı su kaynakları ile beslenmektedir.

2- Romanya Aşk Tüneli :

Romanya'nın aşk tüneli ile eski demiryolu üzerinde yer almaktadır. Tünel, yeşil doğayı çevreleyen doğal bir oluşumla hayat buldu.

3- Yosun Bataklığı:

Romanya bu harika ormanın reklamını henüz yapamadı ama bu fotoğraflar sayesinde meraklı bir kitle de gelişmeye başladı. Gerçek doğa tutkunları tarafından keşfedilen bu bölgenin aslında bir bataklık olmasına rağmen görüntü güzel olduğu için pek popüler olamayacağını da söyleyebiliriz.

4- Bucegi Dağları :

Bucegi Dağları, Romanya'nın merkezinde, Braşov şehrinin güneyinde yer almaktadır. Karpat Dağları'nın Güney Karpatlarında bulunur. Doğudaki Prahova Vadisi turizm açısından önemlidir.

5- Transilvanya :

Bu, Drakula filmleri ve hikayeleri hakkında sık sık duyduğumuz bir isim. Transilvanya, dolunaylı gecelerde kana susamış vampirler ve kurtların gizemli toprakları olarak bilinen bir yerdir.

6- Biertan Köyü :

Romanya'nın merkezindeki Transilvanya'daki Yedi Sakson köyünden biri olan Biertan, UNESCO tarafından korunmaktadır ve doğal ve asırlık yapılarıyla dikkat çekmektedir.

7- Ceahlau Dağı :

Ceahlău Dağı, Romanya'da popüler bir yürüyüş yeridir. Yürüyüşçüler ve turistler için yapılmış yedi ana işaretli parkur vardır. Ceahlau Milli Parkı'nı ziyaret etmek için giriş ücretleri vardır. Park, yerel muhafızlar tarafından izleniyor ve ayrıca bir dağ kurtarma servisi de var. Yürüyüş dışında kamp yapmak mümkündür ve kayak pistlerinin bulunduğu dağda kayak yapmak mümkündür.

8- Maramurlar :

Romanya'nın kuzey ve kuzey batısını kapsayan Maramures bölgesi aslında birçok köy ve kasabadan oluşuyor. Ayrıca Maramures köylüleri ahşap kiliseleri ve ahşap kapıları ile oldukça ünlüdür. Ahşap süslemeli kapılar, evlerin girişlerini süslerken onlara farklı anlamlar katabilir. Ayrıca kapılardaki güneş ve düğümlü ip formları, yaşamı ve devamını simgeliyor.

9- Kepek (Drakula) Şatosu:

Doğuda Bucegi Dağları ile Batıda Piatra Craiului Dağları arasında yer alan, Drakula'nın Şatosu olarak da bilinen Bran Şatosu, dışarıdan bakıldığında tamamen kasvetli bir Gotik harikasıdır.

10- Decebalus'un Kaya Heykeli:

Şafağın kralı Decebalus'un 40 metrelik heykeli Romanya'nın Orsheva kenti yakınlarında görenleri hayrete düşürdü. Ayrıca, Avrupa'nın en yüksek heykel unvanına sahip olan heykeli, işadamı ve tarihçi Iosif Constantin Drăgan inşa etti. Ayrıca 12 heykeltıraş 10 yıl boyunca üzerinde çalıştı. Decebalus, şafak kralları anlamına gelir.

السياحة في رومانيا ، 10 أسباب لزيارة رومانيا:

تركز السياحة في رومانيا على المناظر الطبيعية والتاريخ في البلاد. سحر رومانيا البكر هو أحد أشهر مناطق الجذب السياحي. علاوة على ذلك ، رومانيا لديها قصة معروفة: دراكولا! جذبت رومانيا حوالي 10 ملايين سائح أجنبي في عام 2017. سكان مولدوفا هم أكثر من زار رومانيا. علاوة على ذلك ، تلي مولدوفا المجر وبلغاريا وأوكرانيا وألمانيا على التوالي.

1- شلال بيغار:

يتدفق شلال Bigar من الصخور والأحجار المغطاة بالطحالب ، ويتسلل عبر الطحالب ويشكل عجائبًا طبيعية رائعة. علاوة على ذلك ، تتغذى من موارد المياه الجوفية الغنية لجبال أنينا.

2- نفق الحب الروماني:

وهي تقع على سكة حديد رومانيا القديمة ذات نفق الحب. ظهر النفق في الحياة بتكوين طبيعي يحيط بالطبيعة الخضراء.

3- مستنقع الطحلب:

لم تتمكن رومانيا بعد من الإعلان عن هذه الغابة الرائعة ، ولكن بفضل هذه الصور ، بدأت كتلة غريبة تتطور أيضًا. كما يمكننا القول أن هذه المنطقة التي اكتشفها محبو الطبيعة الحقيقيون لا يمكن أن تحظى بشعبية كبيرة لأن الصورة جميلة رغم أنها في الواقع مستنقع.

4- جبال بوسيجي:

تقع جبال Bucegi في وسط رومانيا جنوب مدينة براسوف. توجد في جنوب الكاربات في جبال الكاربات. وادي براهوفا في الشرق مهم للسياحة.

5- ترانسيلفانيا:

هذا اسم نسمعه كثيرًا عن أفلام وقصص دراكولا. ترانسيلفانيا هي مكان معروف باسم مصاصي الدماء المتعطشين للدماء والأراضي الغامضة للذئاب في الليالي المقمرة.

6- قرية بيرتان:

Biertan، إحدى قرى سكسونية السبع في ترانسيلفانيا، وسط رومانيا، محمية من قبل اليونسكو وتشتهر بمبانيها المتأصلة والتي تعود إلى قرون.

7- جبل شيهلاو:

يعد Mount Ceahlău وجهة مشهورة للمشحي لمسافات طويلة في رومانيا. هناك سبعة مسارات رئيسية محددة تم بناؤها للمتزهين والسياح. هناك رسوم دخول لزيارة حديقة Ceahlău الوطنية. تتم مراقبة المنتزه من قبل حراس محليين وهناك أيضًا خدمة إنقاذ للجبال. يمكن التخييم خارج المنتزه، ويتوفر التزلج على الجبل مع منحدرات التزلج.

8- ماراموريس:

تتكون منطقة ماراموريس، التي تغطي الجزء الشمالي والشمالي الغربي من رومانيا، من العديد من القرى والبلدات. علاوة على ذلك، فإن القرويين في Maramures مشهورون بكنائسهم الخشبية وبواباتهم الخشبية. يمكن للبوابات المصنوعة من الزخارف الخشبية أن تضيف لها معاني مختلفة عند تزيين مداخل المنازل. علاوة على ذلك، تتشكل الشمس والحبال المعقدة على الأبواب، وترمز إلى الحياة واستمرارها.

9- قلعة بران (دراكولا):

تقع بين جبال Bucegi في الشرق وجبال Piatra Craiului في الغرب، تعد قلعة Bran، المعروفة أيضًا باسم قلعة Dracula، إحدى عجائب القوطية الكئيبة تمامًا من الخارج.

10- النحت الصخري لديسيبالوس:

أذهل تمثال ديسيبالوس ، ملك الفجر ، البالغ ارتفاعه 40 مترًا ، المتفرجين بالقرب من مدينة أورشيفا الرومانية. علاوة على ذلك ، قام رجل الأعمال والمؤرخ يوسف قسطنطين دروجان ببناء التمثال الذي يحمل أعلى لقب نحت في أوروبا. علاوة على ذلك ، عمل عليه 12 نحاتًا لمدة 10 سنوات Decebalus. يعني ملوك الفجر.